
Title (en)
Machine for continuous laying of new railway sleepers

Title (de)
Maschine zum kontinuierlichen Verlegen von neuen Schwellen

Title (fr)
Machine de pose en continu de traverses

Publication
EP 1022387 A1 20000726 (DE)

Application
EP 99890382 A 19991213

Priority
AT 9299 A 19990125

Abstract (en)
The machine for the continuous laying of new railway track sleepers has a wheeled frame and a sleeper feed (11) to carry the new sleepers along
the machine line to a sleeper laying unit (10). The units to grips and secure the sleepers are operated by drives (29,31). The sleeper laying unit (10)
has a longitudinal sliding movement, in relation to the machine frame, shifted by a drive (25) to give a cyclic longitudinal setting so that the sleepers
are laid at precise intervals. The sleeper laying unit (10) has a support (22) to rest on the laid ballast of the permanent way, as the sleepers are laid
and fixed in position.

Abstract (de)
Eine Maschine zum kontinuierlichen Verlegen von neuen Schwellen eines Gleises besteht aus einem verfahrbaren Maschinenrahmen sowie
einer Schwellenfördereinheit (11) zum Transport der neuen Schwellen in Maschinenlängsrichtung zu einer Schwellenverlegevorrichtung
(10). Dieser sind durch Antriebe (29,31) zum Erfassen der zu verlegenden Schwelle bewegbare Schwellenfixierelemente zugeordnet.
Die Schwellenverlegevorrichtung (10) ist in Maschinenlängsrichtung relativ zum Maschinenrahmen verschiebbar gelagert und mit einem
Längsverschiebeantrieb (25) für eine zyklische Längsverstellung verbunden, wodurch die Schwellen in einem exakten Schwellenabstand verlegbar
sind. <IMAGE>
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